
 

 

 

 

Zápis 

 

zo spoločného  rokovania  Výskumno-manažérskej rady   a  Ústavnej rady ÚI SAV 

zo dňa  6. 11. 2019 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 
      1. Aktuálna situácia ÚI SAV a SAV 

 2. Výskumné aktivity v roku 2019 

 3. Publikačná činnosť a príprava Výročnej správy za rok 2019 

 4. Výsledky hospodárenia ústavu za rok 2019 a príprava rozpočtu na rok 2020 

 5. Rôzne 

 6. Diskusia 

 

Rokovanie spoločného zasadnutia Výskumno-manažérskej rady a Ústavnej rady ÚI viedla 

riaditeľka ústavu I. Budinská.  

Pred začiatkom rokovania si prítomní minútou ticha uctili pamiatku zosnulého bývalého 

riaditeľa Ústavu technickej kybernetiky SAV /predchodcu ÚI SAV/  akademika Ivana Plandera. 

 

Ad 1/  

 

Riaditeľka ústavu, I. Budinská, konštatovala, že členovia ÚR mali možnosť získať informácie 

o situácii v SAV na stretnutí s členmi P SAV za I. OV dňa 28. 10. 2019. V skutočnosti zo 

stretnutia, ako aj z komunikačných možností s P SAV vyplýva, že v SAV sa momentálne 

nedejú žiadne dôležité aktivity, ktoré by predznamenávali významné zmeny vo fungovaní 

akadémie, ktoré by mali vplyv na fungovanie ústavu. 

 

Vnútornú situáciu ústavu momentálne ovplyvňujú najmä tieto záležitosti: 

Po zmene zákona o VŠ nastávajú zmeny v organizácii doktorandského štúdia. Pripravujú sa 

zmluvy o spolupráci v doktorandskom štúdiu s univerzitami, pre ústav nie je potrebná 

akreditácia na doktorandské štúdium, treba zvážiť návrhy na školiteľov /min. 2A/. V súčasnosti 

má ústav dvoch zahraničných doktorandov. V rámci projektu COBRA - M. Curie, grant 

zameraný na doktorandské štúdium, je ústav členom konzorcia, budú prijatí ďalší dvaja 

doktorandi zo zahraničia, resp. slováci, ktorí strávili na zahraničných akademických 

pracoviskách minimálne 3 roky pred nástupom na PhD. u nás.  

Riaditeľka ústavu ďalej informovala o zmenách vnútorných predpisov, ktoré sú uvedené 

v zápise z rokovania ORR a  postupne zverejňované na intranete ústavu a o ktorých majú byť 

informovaní, resp. byť na oboznámenie sa s nimi upozornení zamestnanci svojimi 

nadriadenými. 

V oblasti projektových aktivít  riaditeľka informovala o podávaní projektov v rámci 5 výziev 

na podávanie projektov financovaných zo štrukturálnych fondov. Žiaľ výsledky doteraz nie sú 

známe. 

 

 

Ad 2/ 

 

O výskumných aktivitách, projektoch, publikačnej činnosti, doktorandoch a popularizácii 

výskumu v roku 2019 informovali jednotliví vedúci výskumných oddelení, resp. ich 

zástupcovia. 

 

 



 

 

 

 

 

Ad 3/ 

 

V nadväznosti na blížiace sa obdobie prípravy Výročnej správy za rok 2019 je potrebné 

zaregistrovať všetky publikácie, bude zostavený harmonogram prípravy výročnej správy 

(osnova už bola schválená P SAV). 

 

Ad 4/ 

 

Vedúca ekonomického oddelenia informovala o potrebe ukončiť nákupy do konca novembra 

a  informovala  o  predĺžení  termínu  na  nahlásenie   nákupov  IKT  do konca  tohto  týždňa 

/do 8. 11. 2019/ a rozdala vedúcim oddelení finančné tabuľky zobrazujúce aktuálnu situáciu vo 

financovaní oddelení. 

  

Ad 5/ a 6/ 

 

Riaditeľka ústavu informovala tiež o nahlásení sa kontroly z APVV, o tom, že záverečné správy 

za jednotlivé projekty sa budú počnúc rokom 2019 v jednom originále archivovať na 

sekretariáte a po príprave aj v Office365, kde je zdieľané úložisko /informoval Z. Balogh/. 

 

M. Gatial informoval o gastrokartách. 

 

 

Riaditeľka ústavu ukončila rokovanie s tým, že vedúci výskumných oddelení sú vítaní 

kedykoľvek na zasadnutiach ORR /v dvojtýždňových intervaloch/ na prerokovanie 

akéhokoľvek  problému. 

 

 

Bratislava  6.  11. 2019 

 

 

 

Zapísala: Mgr. H. Laudárová   Schválila: Ing. Ivana Budinská, PhD. 

                    riaditeľka ÚI SAV  


